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§ 18  

Svar på skrivelse från Birgit Marklund m.fl. (S) och 
Jamie Barrios (V)  

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

Birgit Marklund Beijer m fl (S) och Jaime Barrios (V) tar i 

skrivelse upp några frågor om Arbetscentrum på Gärdet. 

 

Inför nämndens sammanträde i december informerades 

deltagarna av enhetschefen och biträdande enhetschefen om 

förslaget i verksamhetsplanen för 2014 om avveckling av 

Arbetscentrums lokaler på Gärdet, men att alla garanterades 

fortsatt sysselsättning bland de ca 30 alternativ som finns i 

staden. Efter att nämnden fastställt verksamhetsplanen 

informerades deltagarna av avdelningschefen och enhetschefen, 

både muntligt och skriftligt, återigen om att samtliga skulle 

erbjudas sysselsättning inom stadens utbud. Därefter har 

deltagarna informerats löpande och har även haft möjlighet att 

ställa frågor. 

 

När det gäller uppföljning så är avsikten med de två 

tertialrapporterna under året att följa upp verksamhetsplanen. 

Där kommer lägesrapporter även om den här förändringen. 

Tertialrapport 1 kommer i maj och Tertialrapport 2 i september. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 februari 2014. Dnr 2013-706-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


